
 

Mitt navn er Anna Abrahamsen, og jeg er 
nå i mitt tredje år av doktorgraden i 
nevrovitenskap. Tidligere har jeg vært 
medlem av fakultetsstyret ved Det 
matematisk-naturvitenskapelige fakultet, 
en erfaring jeg satte stor pris på, og som 
jeg opplevde som både spennende og 
lærerik. 

Jeg stiller nå til valg i fakultetsstyret ved 
Det medisinske fakultet fordi jeg ønsker å 
bidra til positiv endring. For meg er det 
viktig at fakultetet kjennetegnes av høy 
faglig kvalitet og et godt arbeidsmiljø, og 
dette er verdier jeg ønsker å fremme 
gjennom styrearbeidet. 

 


